
	  

INSPRAAK	  COMMISSIE	  23	  MAART	  2011	  

ZUIDAS	  DOK	  

OP	  13	  DECEMBER	  2006	  HEBBEN	  WIJ	  BIJ	  DE	  TOENMALIGE	  COMMISSIE	  EROP	  AANGEDRONGEN	  OM	  

HET	  BEATRIXPARK	  NIET	  	  ALS	  BOUWTERREIN	  TE	  GAAN	  GEBRUIKEN	  BIJ	  DE	  AANLEG	  VAN	  HET	  
ZUIDASDOK.	  WIJ	  HEBBEN	  DIT	  VERZOEK	  REGELMATIG	  HERHAALD.	  

VANDAAG	  DOEN	  WIJ	  DUS	  WEDEROM	  EEN	  BEROEP	  OP	  U	  OM	  HET	  BEATRIXPARK	  BUITEN	  DE	  
PLANNING	  TE	  HOUDEN.	  DUS	  GEEN	  BOUWWEGEN,	  OPSLAG	  OF	  LOODSEN	  IN	  HET	  PARK.	  	  

IN	  	  ALLE	  PLANNEN	  DIE	  ER	  NU	  LIGGEN	  IS	  ER	  NAUWELIJKS	  AANDACHT	  BESTEED	  AAN	  HET	  INPASSEN	  

VAN	  DE	  BOUWWERKZAAMHEDEN	  IN	  DE	  OMGEVING.	  

DE	  PARAAF	  OVER	  DE	  AANLEGFASE	  IS	  BIJZONDER	  SUMMER	  (zie	  beoordelingskader	  voor	  het	  PlanMEr	  
–	  mogelijke	  effecten).	  

WIJ	  ZIJN	  VAN	  MENING	  DAT	  MET	  EEN	  ‘WORST-‐CASE’	  SCENARIO	  REKENING	  MOET	  WORDEN	  
GEHOUDEN.	  WANT	  	  DE	  WERKZAAMHEDEN	  DREIGEN	  HEEL	  VAAK	  GIGANTISCH	  UIT	  TE	  LOPEN.	  EN	  

DAARMEE	  WORDT	  DE	  HELE	  OMGEVING	  EXTRA	  ZWAAR	  EN	  LANG	  BELAST.	  

	  

Marleen	  Munniksma	  

Vereniging	  Vrienden	  van	  het	  Beatrixpark	  

	  	  	  	  

	  

	  	  


